
Z á p i s n i c a 

z prvého verejného  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Baláže 

konaného dňa 25.02.2022 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny – zasadnutie bolo uznášania schopné 

 

 

Program rokovania 

 

 

1.   Otvorenie a prezentácia zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2.   Schválenie programu zasadnutia 

3.   Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

4. Realizácia schválených investícií v roku 2022 

5. Správa o činnosti OcÚ a starostu obce 

6. Návrh VZN č. 1/2022 – volebné plagáty 

7.   Návrh VZN č. 2/2022 – ostatné plagáty 

8. Výzva Wifi pre teba 

9. Návrh plánu zasadnutí OZ na rok 2022 

10. Zúčtovanie poskytnutej dotácie 

11. Rôzne: 

 - plán kultúrnych akcií 2022 

12. Diskusia 

13. Návrh uznesenia 

14. Ukončenie zasadnutia                                                                             

 

K bodu 1: 

 

Mgr. Róbert Chaban, starosta obce, otvoril a viedol prvé verejné zasadnutie OZ, privítal 

prítomných poslancov OZ a občanov obce. Na zasadnutí sú prítomní štyria poslanci OZ: Mgr. 

Matej Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík. 

 

 

K bodu 2 

 

Starosta obce predniesol návrh programu prvého verejného zasadnutia OZ. Starosta obce 

upravil a doplnil program. Bod 4 zmenil z Realizácia schválených investícií v roku 2022 na 

Návrh rozpočtového opatrenia č. 1/2022. V bode 11. Rôzne starosta doplnil: Žiadosť Júliusa 

Ruska, cenová ponuka GALILEO, správny hlavnej kontrolórky za I. – IV.Q. 2021. 

Po úpravách programu verejného zasadnutia OZ, bol program jednohlasne odsúhlasený bez 

pripomienok. 

 

K bodu 3: 

 

Starosta obce navrhol určiť: 

 

Za zapisovateľa: Mgr. Ivetu Markovú 

 



Návrhovú komisiu v zložení: predseda: Mgr. Róbert Chaban 

 

členovia: Mgr. Juraj Rusko, Mgr. Matej Vavrek 

 

za overovateľov zápisnice: Ing. Miroslava Tišliara, Vladimíra Čunderlíka 

 

Návrh poslanci OZ jednohlasne odsúhlasili. 

 

 

K bodu 4: 

 

Starosta obce predložil poslancov OZ návrh rozpočtového  opatrenia č. 1/2022 z dôvodu, že v 

roku 2021 sa nestihli zrealizovať všetky investície, ktoré boli schválené v uvedenom roku. Z 

tohto dôvodu k záveru roku 2021 vznikol finančný prebytok. Tento prebytok navrhuje zaradiť 

do rozpočtového opatrenia na rok 2022 s tým, že nevyčerpané finančné prostriedky sa použijú 

na nedokončené investície z roku 2021. 

 

Návrh rozpočtového opatrenia č. 1/2022 je nasledovný 

Príjmová časť: 

Podielové dane – navýšenie o 2 000 €. 

Zostatok prostriedkov z predchádzajúcich rokov  15 000 €. 

 

Výdavková časť: 

Kapitálové výdavky: 

zahŕňajú osvetlenie na cintoríne (2 800 €), vybudovanie schodov na cintoríne (4 000 €), 

rekonštrukcia kultúrneho domu - zmena projektovej dokumentácie (5 200 €), rekonštrukcia 

miestnych komunikácií (3 000 €). 

 

Bežné výdavky: 

kultúrne akcie (suma znížená zo 4 000 € na 3 000 €), v bežných výdavkoch je doplnená 

položka Dotácia OZ FK Baláže v sume 3 000 €. 

Poslanci OZ schválili rozpočtové opatrenie č. 1/2022 (uvedené investície) bez pripomienok. 

 

K bodu 5: 

 

Starosta informoval poslancov OZ o činnosti OcÚ v rámci ktorej bolo vykonávané: výrub 

konárov okolo elektrického vedenia na ulici smer Kostol – Pamätná izba na žiadosť OcÚ, 

zabezpečenie zimnej údržby v obci, zabezpečenie stavebných záležitostí a žiadosti občanov 

prostredníctvom stavebného úradu (v súčasnosti prebieha zmena projektovej dokumentácie 

KD), zabezpečenie aktivačných prác, zber potrebných dokladov pre vybavovanie dôchodku 

Milanovi Sojakovi, nákup potravín pre občanov a odvoz občanov do zdravotníckych zariadení, 

vybavovali sa sťažnosti občanov, aktualizácia rozpočtov pre projekty, Úprava oddychového 

areálu, osvetlenie viacúčelového ihriska, zabezpečenie výrubu drevín pre mesto Banská 

Bystrica na základe žiadosti ZARESu, pretože obec bola pre túto činnosť určená, 

zabezpečenie štatistických výkazov, ubytovacie zariadenia, začaté a dokončené byty, výkaz 

o práci, hlásenie o sťahovaní, odpadové hospodárstvo, výkaz: sociálne služby a energetická 

efektívnosť, zabezpečenie štatistických údajov na vyžiadanie Okresného úradu Banská 

Bystrica, odbor krízového riadenia, vyúčtovanie dotácií BBSK (2 500 €) a Úradu vlády SR 

(400 €) na pamätnú tabuľu. Pripravujú sa podklady pre rozhodnutia a od marca 2022 sa bude 

zabezpečovať výber daní z nehnuteľností, dani za psa a poplatkov za komunálny odpad. 



Záverečný účet po vypracovaní bude predložený na najbližšom zasadnutí OZ a zverejnený na 

web stránke obce. Mgr. Juraj Rusko sa opýtal starostu, aké sťažnosti boli riešené v rámci 

Obecného úradu. Starosta uviedol, že sa riešili podnety od občanov ohľadom zimnej údržby 

a parkovania v obci. Ďalej uviedol, že ak sa situácia v obci nezlepší ohľadom parkovania, tak 

navrhuje to riešiť prostredníctvom komisie na ochranu verejného poriadku v obci. Mgr. Matej 

Vavrek uviedol, že problém parkovania v obci počas zimných mesiacov je dlhodobý problém 

a nakoľko sa to snažil riešiť tým, že dotyčné osoby oslovil, tak problém pretrváva ďalej. 

Súhlasí so starostom, aby sa problém ohľadom parkovania v obci v budúcnosti riešilo 

prostredníctvom komisie na ochranu verejného poriadku. Ďalej uviedol, že je poškodené 

zábradlie na moste pri Pamätnej izbe. Starosta uviedol, zábradlie sa môže dať opraviť po 

zimnej sezóne. Mgr. Juraj Rusko sa ďalej opýtal, že či Obecný úrad riešil sťažnosti ohľadom 

susedského spolunažívania. Starosta uviedol, že žiadna taká sťažnosť na Obecný úrad nebola 

doručená. Zabezpečovanie administratívnej a poštovej agendy obce. Poslanci OZ vzali na 

vedomie správu o činnosti OcÚ a starostu obce.   

 

 

K bodu 6: 

 

Starosta obce informoval poslancov, že na doporučenie právnika zverejnil na webovej stránke 

obce a úradnej tabuli Návrh VZN č. 1/2022 – volebné plagáty 15 dní pred zasadnutím OZ. 

VZN č. 1/2022 sa týka umiestňovaním plagátov počas volieb a ďalej uviedol, že v súčasnosti 

je v obci platné VZN z roku 2010 a keďže bol upravený zákon, v novom VZN je predmetná 

úprava zákona zrealizovaná. Volebné plagáty budú môcť byť v zmysle VZN umiestnené na 

vývesných tabuliach obce a autobusovej zastávke. 

Poslanci OZ schválili VZN č. 1/2022 – volebné plagáty, ktoré následne ruší VZN č. 1/2010. 

 

 

K bodu 7: 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že VZN č. 2/2022 zverejnil na webovej stránke obce 

a úradnej tabuli Návrh VZN č. 2/2022 – ostatné plagáty 15 dní pred zasadnutím OZ. 

VZN č.2/202 sa týka ostatných plagátov, t.j. okrem volebných, na ktoré sú určené vývesné 

tabule obce s tým, ak by niekto mal záujem vyvesiť plagát, musí vopred požiadať obec 

o súhlas. Poslanci OZ následne schválili VZN č. 2/2022 – ostatné plagáty. 

 

K bodu 8: 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že dostal ponuku od spoločnosti PROROZVOJ, s.r.o., 

zapojiť sa do výzvy „Wifi pre Teba“, s čerpaním nenávratného finančného príspevku v sume 

maximálne 15 000 € na pokrytie verejných priestranstiev internetom. Uvedená spoločnosť by 

pre obec zabezpečila kompletnú službu ohľadom zapojenia sa do výzvy. Doba udržateľnosti 

projektu je 5 rokov a spoluúčasť obce je 5 %, t.j. pri 15 000 € by to predstavovalo 750 €. 

Spoločnosť bola ochotná na požiadanie starostu znížiť cenu sa sprostredkovanie zo sumy 990 

€ na 390 €.   Mgr. Juraj Rusko uviedol, že je potrebné zistiť, aké vzniknú náklady obce na 

prevádzkovanie internetových antén, ktoré by sa pomocou výzvy v obci vybudovali. Poslanci 

OZ požiadali starostu obce, aby zistil prevádzkové náklady na internetové antény, ktoré by  

znášala obec a na základe zistených informácií by na ďalšom zasadnutí OZ poslanci schválili, 

alebo neschválili zapojenie sa do výzvy. Starosta uviedol, že zistí potrebné informácie. 

Poslanci OZ následne schválili preloženie bodu 8 – Výzva Wifi pre Teba na ďalšie zasadnutie 

OZ s tým, že si obec vyžiada doplniť orientačnú sumu prevádzkových nákladov. 



 

K bodu 9: 

 

Starosta informoval poslancov OZ o návrhu plánu zasadnutí na r. 2022, podľa ktorého by sa 

zasadnutia OZ mali konať v dňoch: 

 

25.2.2022 

27.5.2022 

29.7.2022 

30.9.2022 

21.10.2022 

 

Poslanci OZ schválili návrh plánu zasadnutí OZ na rok 2022. 

 

K bodu 10: 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že Michal Čunderlík poslal OcÚ zúčtovanie 

poskytnutej dotácie, ale nakoľko v zúčtovaní bola nezrovnalosť v jednej faktúre, tak 

vyúčtovanie je nekompletné. Starosta uviedol, že Michal Čunderlík nezrovnalosť v uvedenej 

faktúre odstráni, aby bolo vyúčtovanie v poriadku a správnu faktúru dodatočne pošle na 

Obecný úrad. Poslanci OZ zobrali na vedomie nekompletné vyúčtovanie dotácie z roku 2021 

pre OZ s tým, že chybná faktúra bude dodatočne doložená na Obecný úrad. 

Mgr. Matej Vavrek požiadal starostu obce o zverejnenie informácie na webovej stránke obce, 

týkajúcej sa  poskytnutia 2 % dane  pre OZ, finančné prostriedky by sa použili buď na futbal, 

na akcie pre deti, dospelých, prípadne sa prerozdelia podľa potreby. Starosta uviedol, že 

potrebné informácie a tlačivá zverejní na web stránke obce. 

 

K bodu 11: 

 

a) Plán kultúrnych akcií na rok 2022. 

 

Starosta obce navrhuje vyčleniť 300 € na žiadosť predsedu SZPB, pre Slovenský zväz 

protifašistických bojovníkov, ktoré by členovia mohli využiť pre činnosť organizácie. 

 

V rámci plánu kultúrnych akcií, starosta navrhuje:   

 

Pochod Po stopách k partizánskej republike 

Výlet z deťmi 

Deň detí 

Memoriál Vladimíra Chabana ml. 

Obecný deň Baláže 

Výlet pre seniorov 

Mikuláš 

 

Plán kultúrnych akcií na rok 2022 poslanci OZ schválili. 

 

 

 

 



b) Žiadosť Júliusa Ruska. 

 

Starosta obce informoval poslancov, že Július Rusko poslal na Obecný úrad žiadosť 

o zníženie nájmu v priestoroch  výrobne medovníkov za rok 2021, na maximálnu možnú 

úroveň, ak je to možné, na 25 % až 30 %. Svoju žiadosť odôvodnil tým, že pre pandemickú 

situáciu a opatrenia, boli aj v roku 2021 zrušené jarmoky a predajné akcie, dni obcí, športové 

a kultúrne podujatia, kde realizuje väčšinu predaja jeho výrobkov. Dúfa, že rok 2022 bude 

prebiehať bez veľkých pandemických opatrení a teda očakáva aj zlepšenie svojej schopnosti 

platiť nájomné. Starosta uviedol, že žiadateľ podľa zmluvy platí nájom v sume 864 € a 

požadovaných 30% zo sumy nájmu činí 260 €. Mgr. Juraj Rusko sa opýtal starostu akým 

spôsobom je žiadateľovi fakturované kúrenie. Starosta uviedol, že žiadateľovi je fakturovaná 

spotreba elektrickej energie na základe odpočtu KWh, ale kúrenie sa vypočítať nedá nakoľko 

sa vykuruje celý objekt. Mgr. Juraj Rusko uviedol, že ceny nájmu sa všeobecne zvyšujú a keď 

sa nefakturuje kúrenie žiadateľovi, tak v tom prípade obec dotuje žiadateľa a nesúhlasí so 

znížením nájmu. Ďalej uviedol, že obec už žiadateľovi pomohla s tým, že mu odpustila celý 

nájom za rok 2020 a ďalej dodal že žiadateľ parkuje svoje motorové vozidlo na obecnej ceste 

a tým obmedzuje obec. Starosta sa opýtal poslancov, že čo ak žiadateľ nebude schopný 

uvedený nájom splatiť. Mgr. Juraj Rusko uviedol, že podľa neho je to symbolické nájomné za 

prenajaté priestory. Starosta uviedol, že symbolické nájomné to pre žiadateľa pravdepodobne 

nie je, keď poslal žiadosť o zníženie nájmu. Ďalej sa starosta opýtal, že ako chcú poslanci OZ 

postupovať, ak žiadateľ nebude schopný nájom uhradiť, nakoľko pri neuhradení predmetnej 

sumy rieši takéto prípady exekútor. Mgr. Matej Vavrek súhlasí s tým, že suma za nájom je 

symbolická a navrhuje sumu za nájom rozdeliť na časti a riešiť to formou mesačných splátok. 

Ľubica Kulfasová navrhuje, že ak poslanci OZ neschvália žiadosť žiadateľa z dôvodov ktoré 

uviedli poslanci OZ, tak by bolo vhodné o tom žiadateľa informovať. Starosta uviedol, že  

v závislosti od momentálnej situácie nie je možné určiť v akej finančnej kondícií bude 

žiadateľ a preto hrozí to, že sa žiadateľovi môžu nahromadiť sumy za nájom za rok 2021 a rok 

2022. Mgr Juraj Rusko a Mgr. Matej Vavrek navrhujú ako riešenie ponúknuť žiadateľovi 

splátkový kalendár a pripraviť žiadateľa na to, že ceny za energie budú v budúcnosti rásť. Ing. 

Miroslav Tišliar navrhuje, aby splátkový kalendár bol rozdelený na splátky do konca roku 

2022 a aby sa splátkový kalendár neprelínal s účtovným obdobím v roku 2023. 

   

Poslanci OZ neschválili žiadosť o zníženie nájmu Júliusovi Ruskovi. Poslanci OZ schválili 

pre žiadateľa splátkový kalendár s tým, že sumu za prenájom v plnej výške musí žiadateľ 

uhradiť do konca roku 2022. 

 

Cenová ponuka od spoločnosti Galileo 

Starosta informoval poslancov, že od marca 2022 bude povinná zverejňovať zmluvy do 

Centrálneho registru zmlúv. Na základe tejto skutočnosti predložil starosta poslancom OZ 

cenovú ponuky od spoločnosti Galileo, prostredníctvom ktorej by uvedená spoločnosť 

prepojila web stránku obce s Centrálny registrom zmlúv a zmluvy, ktoré by boli zverejnené na 

web stránke obce by sa automaticky zverejnili aj v Centrálnom registri zmlúv bez ďalších 

úkonov. Starosta informoval poslancov OZ, že sa jedná o spoločnosť, ktorá prevádzkuje web 

stránku obce. Jednorazový poplatok by predstavoval sumu 340 € + prevádzka systému by 

bola každý rok v sume 120 € (ročne).  Poslanci OZ schválili cenovú ponuku od spoločnosti 

Galileo. 

 

Správy hlavnej kontrolórky za rok 2021 I. – IV.Q. 

Hlavná kontrolórka obce informovala poslancov OZ, že správy boli vypracované na základe 

hlavnej knihy, ktoré poskytla účtovná firma. V správach je premietnuté celé účtovníctvo 



v ktorom hlavná kontrolórka nenašla žiadne nezrovnalosti. Výročnú správu predloží na 

najbližšom zasadnutí OZ. Poslanci OZ vzali na vedomie správy hlavnej kontrolórky za rok 

2021  I. – IV. Q. 

 

Žiadosť o poskytnutie dotácie. 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že OcÚ obdržal žiadosť od OZ FK Baláže 

o poskytnutie dotácie na sumu 3 000 €. Starosta uviedol, že v zmluve je potrebné bližšie 

špecifikovať činnosti, ktoré sa budú vykonávať (napr. kosenie, údržba a čistota šport. Areálu 

atď...). Starosta uviedol, že v prípade schválenia žiadosti, budú finančné prostriedky vyplatené, 

keď OZ vyúčtuje dotáciu za rok 2021. Mgr. M. Vavrek uviedol, že OZ FK Baláže bude 

zabezpečovať udržiavanie  areálu po cestu nad lavičkami. Jozef Chaban uviedol aby žiadosť 

bola zvýšená na 3500 €. Poslanci OZ schválili žiadosť o poskytnutie dotácie pre OZ FK 

Baláže v sume 3 000 €. 

 

 

K bodu 12: 

 

Mgr. Juraj Rusko sa v rámci diskusie spýtal starostu obce, ako je to s podpisovaním faktúr vo 

vyššej sume ako 100 €, nakoľko sú 2 faktúry na projekty v sume 700 €, ktoré neprešli 

schvaľovacím procesom (neboli písomne odsúhlasené). Starosta obce uviedol, že faktúry nie 

je potrebné schvaľovať, nakoľko poslanci OZ schválili uznesením zmenu projektovej 

dokumentácie Kultúrneho domu a následnú rekonštrukciu. Aby obec neplatila zbytočne 

licenčný poplatok, tak uvedenú zmenu zrealizuje spoločnosť, ktorá pôvodný projekt 

vypracovala. Mgr. Matej Vavrek požiadal starostu obce, aby v budúcnosti informoval 

poslancov OZ o vzniknutých nákladoch, ktoré vzniknú v podobných prípadoch. Starosta 

uviedol, že sa riadil platným uznesením a dodal, že keď bude mať v budúcnosti k dispozícií 

cenové ponuky pre ďalšie projekty, tak ich predloží poslancom OZ. Starosta obce požiadal 

poslancov OZ, aby na schválené investície predložili cenové ponuky aj oni. Poslanci OZ vzali 

na vedomie diskusné príspevky. 

 

 

K bodu 13: 

Po ukončení programu prvého verejného zasadnutia bolo prijaté uznesenie (viď príloha). 

K bodu 14: 

Na záver prvého verejného zasadnutia OZ, starosta obce poďakoval všetkým prítomným za 

účasť a zasadnutie ukončil. 

 

Zasadnutie viedol starosta obce Mgr. Róbert Chaban 

 

Zasadnutia sa zúčastnili 4 poslanci OZ (viď prezenčná listina) 

Zápisnicu zapísal:  Mgr. Iveta Marková .................................. 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Miroslav Tišliar .................................. 

    Vladimír Čunderlík .................................. 



U z n e s e n i e 

z prvého verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Baláže v roku 2022 

konaného dňa 25.2.2022 

Uznesenie č. 1/2022 

K bodu 2: Schválenie programu zasadnutia 

Obecné zastupiteľstvo v Balážoch 

s ch v a ľ u j e 

program prvého verejného zasadnutia OZ, konaného dňa 25.2.2022. 

 

Prítomní poslanci (menovite):Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

Uznesenie č. 2/2022 

K bodu 3: Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

I. určuje 

a) zapisovateľa zápisnice – Mgr. Ivetu Markovú 

b) overovateľov zápisnice – Ing. Miroslava Tišliara,  Vladimíra Čunderlíka 

 

Prítomní poslanci (menovite):Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

II. volí 

návrhovú komisiu v zložení: predseda - Mgr. Róbert Chaban 

    členovia - Mgr. Juraj Rusko, Mgr. Matej Vavrek 



Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

Uznesenie č. 3/2022 

K bodu 4:  Návrh rozpočtového opatrenia č. 1/2022 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

s ch v a ľ u j e   

 rozpočtové opatrenie č. 1/2022 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

Uznesenie č. 4/2022 

K bodu 5 : Správa o činnosti OcÚ a starostu obce 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

berie na vedomie 

správu o činnosti OcÚ a starostu obce 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

Uznesenie č. 5/2022 

K bodu 6 : Návrh VZN č. 1/2022 – volebné plagáty 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 



s ch v a ľ u j e   

VZN č. 1/2022 – volebné plagáty 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

Uznesenie č. 6/2022 

K bodu 7 : Návrh VZN č. 2/2022 – ostatné plagáty 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

s ch v a ľ u j e 

 VZN č. 2/2022 – ostatné plagáty 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

Uznesenie č. 7/2022 

K bodu 8 : Výzva Wifi pre Teba 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

s ch v a ľ u j e 

preloženie bodu 8 – Výzva Wifi pre Teba na ďalšie zasadnutie OZ. 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

 

 



Uznesenie č. 8/2022 

K bodu 9 : Návrh plánu zasadnutí na rok 2022 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 s ch v a ľ u j e 

plán zasadnutí na rok 2022. 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

Uznesenie č. 9/2022 

K bodu 10: Zúčtovanie poskytnutej dotácie 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

berie na vedomie 

zúčtovanie dotácie z roku 2021 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

Uznesenie č. 10/2022 

K bodu 11: Rôzne 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

a) s ch v a ľ u j e   

 plán kultúrnych akcií na rok 2022. 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 



b) 1. n e s ch v a ľ u j e 

žiadosť Júliusa Ruska o zníženie nájmu. 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

2. s ch v a ľ u j e 
 
Splátkový kalendár s tým, že túto sumu je Juraj Rusko povinný  uhradiť do konca roku 2022. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

c) s ch v a ľ u j e 
 
 cenovú ponuku od spoločnosti Galileo. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

d) berie na vedomie 

 správu hlavnej kontrolórky za rok 2021  I. až IV Q. 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 



e) s ch v a ľ u j e 
 
 žiadosť o poskytnutie dotácie pre OZ FK Baláže v sume 3 000 €. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 
f) berie na vedomie  diskusné príspevky. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

         

 

 

 

 

V Balážoch dňa:  25.2.2022 

Poznámka: zverejnené dňa: 4.3.2022 

 

                                                                                               

 

 Mgr. Róbert Chaban 
                  starosta obce 
 


